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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LXV/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 29 stycznia 2024  r. 

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:30 tego samego 

dnia. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/  

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny, Wiceprezes 

Wojciech Dancewicz, Prezes Zakładu Wodociągów i kanalizacji Adam Szczepański, Główna 

Księgowa ZWiK Monika Rogowska, Dyrektor techniczny ZWiK Łukasz Merta, Dyrektor 

Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów, Naczelnik Wydział Mienia Gminy Dorota 

Szmulik 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu grudniu. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej odbytego w miesiącu grudniu: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu grudniu.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w miesiącu grudniu: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu grudniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku:  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 1504 ) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 1504 ) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 ( druk nr 1505) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 ( druk nr 1505) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia 

kredytu udzielonego przez ING Bank Śląski S.A. zaciąganego przez ZWiK Prudnik Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 1506) 

Radny Stanisław Mięczakowski  zapytał czy mowa tu o tym samym kredycie, którego 

zaciągnięcie procedowane było w zeszłym roku, czy to kredyt odrębny? 

Prezes ZWIK Adam Szczepański odpowiedział, że jest to druga część kredytu. Całość 

zadania IV etapu opiewała na kwotę 4 800 000,00 złotych. Pierwszy kredyt przyznany był na 

poziomie 2 000 000,00 zł, teraz jest to druga część kredytu na II część zadania.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poprosił o wyjaśnienie co oznacza zapis: 

optymalizacja procesu kontroli produkcji wody przez montaż elektromagnetycznych urządzeń 

pomiarowych na sieci wodociągowej oraz obiektach SUW w miejscowości Szybowice. 

Zapytał jaką kwotę trzeba będzie na oto przeznaczyć? 

Prezes ZWiK Adam Szczepański wyjaśnił, że podczas składania wniosku 1 kwietnia 2022 r. 

do PROW dodatkowo premiowane było połączenie wody i ścieków. Wykonane zostało 

zdalne opomiarowanie wszystkich ujęć w Szybowicach i wyjść ze stacji  na Szybowice, w 

stronę Łąki Prudnickiej co pozwala na szybszą identyfikacje awarii. Na tą część inwestycji 

potrzebna będzie kwota 159 000 zł.  
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Radny Stanisław Mięczakowski poruszył temat skanalizowania jednego punktu w Łące 

Prudnickiej przy ul. Głuchołaskiej. W wieloletnim planie inwestycja ta przewidziana jest na 

lata 2024-2025. Radny zapytał czy jest szansa na przystąpienie do wykonania dokumentacji 

technicznej?   

Prezes ZWiK Adam Szczepański oznajmił, że w latach 2024-2025 przewidziane jest 

stworzenie dokumentacji technicznej. Dodał, ze jest to małe zadanie, więc raczej nie powinno 

być z tym problemu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia 

kredytu udzielonego przez ING Bank Śląski S.A. zaciąganego przez ZWiK Prudnik Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 1506) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1507) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Radni dyskusji nie podjęli, pytań i 

uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1507) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1507).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1508) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1508) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali użytkowych wchodzących w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik (druk nr 1509) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że cieszą go planowane 

zmiany. Radny zapytał o sytuację finansową inkubatorów. 

Sekretarz Marek Radom przestawił jak kształtuje się sytuacja. 

Radny Stanisław Mięczakowski poruszył temat ponoszonych kosztów funkcjonowania 

przez Koła Gospodyń Wiejskich. Czy koła te otrzymują wsparcie na opłaty związane z 

utrzymaniem lokalu? 

Sekretarz Marek Radom wyjaśnił, że wszystkie wnioski składane przez stowarzyszenia są 

rozpatrywane i przyznawane są środki. Gmina ogłasza nabór na prowadzenie Centrum 

Aktywności Lokalnej, gdzie wszystkie zainteresowane podmioty mogą składać wnioski.  
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Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

użytkowych wchodzących w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik (druk nr 1509) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik, w tym zasad i kryteriów wynajmowania 

lokali, których najem jest związany ze stosunkiem pracy (druk nr 1510) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom. 

Radny Stanisław Mięczakowski  zapytał o § 10 dotyczący deklaracji wykonania remontu 

lokalu mieszkalnego. Zapytał w jaki sposób będą weryfikowane zasoby finansowe? 

Sekretarz Marek Radom wyjaśnił nurtujące radnego kwestie. 

Radny Stanisław Mięczakowski  zapytał co w sytuacji gdy ktoś nie zmieści się w danym 

terminie wykonania remontu: zostanie usunięta z listy czy będzie nadal na tej samej liście 

oczekujących? 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że jeśli ktoś złoży oświadczenie, że wykona remont, 

będzie wysoko na liście oczekujących i dostanie przydział lokalu będzie musiała zostać 

zapoznana z zakresem remontu i musi mieć świadomość do jakiego remontu przystępuje. 

Samo to oświadczenie nie powoduje, że zostanie wykreślony z listy. Jednak w momencie gdy 

już podpisze umowę będzie zobowiązany do wykonania remontu. Zdarza się, że ktoś 

przelicza się ze swoimi możliwościami i nie wykona remontu.  Co dalej  w takiej sytuacji – 

trudno w tym momencie odpowiedzieć.  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że w umowie będzie ściśle określony zakres 

remontu, wielkość kosztów oraz sposób rozliczenia w przypadku nie wywiązania się z tej 

umowy.  

Radny Zygmunt Bochenek zapytał co wówczas jeśli ktoś z przyczyn losowych nie będzie w 

stanie wykonać remontu w terminie? 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że w sytuacjach losowych nikt nie będzie miał złej woli, 

aby taki termin wydłużyć.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał ile w ostatnim czasie wpłynęło wniosków o 

wpisanie na listę i czy były one kompletne? Drugie pytanie dotyczy przydziału mieszkania 
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socjalnego. Radny przytoczył sytuację pewnej kobiety, która ze względów bezpieczeństwa 

zwróciła się o przydział lokalu socjalnego. Okazało się, że w mieszkaniu nie ma prądu. 

Podjęta została decyzja o umieszczenie kobiety w schronisku, jednak została ona obciążana 

dość sporą kwotą za najem. Gmina deklarowała, że najem nastąpi za symboliczną złotówkę. 

Zapytał czy pani może liczyć na rekompensatę poniesionych kosztów? Dodał, że kobieta 

uciekła ze względu bezpieczeństwa z domu rodzinnego z dzieckiem z orzeczeniem.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka przedstawił jak wyglądała sytuacja.  Potrzebującej 

kobiecie przydzielony został lokal przy ul Głuchołaskiej w Łące Prudnickiej. Kobieta była 

poinformowana, że lokal, który gmina jest w stanie przydzielić na ten moment nie jest 

przygotowany, mowa tu o braku prądu. Zgodziła się na takie rozwiązanie, gdyż w budynku 

tym zamieszkiwał już ktoś z jej rodziny. Procedura była rozpoczęta bardzo szybko, 

mieszkanie zostało przyznane w okolicach świąt. W międzyczasie kobieta odmówiła 

przyjęcie tych warunków. Gmina w związku z przenosinami mieszkańców przy ul. Morcinka 

nie dysponuje takimi środkami, ani zasobami, stąd doraźnie padł pomysł ulokowania pani w 

schronisku na czas podpisania wszystkich umów i przygotowania mieszkania przy ul. 

Głuchołaskiej.   Na komisji budownictwa była rozmowa o obniżeniu kosztów, jednak w 

pierwszej fazie do urzędu musi trafić pismo.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że schronisko posiada Regulamin, w którym jest 

zapis o możliwości obniżenia kwoty opłaty o 50%. Ponadto schronisko nie jest miejsce do 

załatwiania spraw socjalnych. Poinformował, że ulga została przyznana, zgodnie z 

regulaminem po wpłynięciu pisma. Ponadto należy zauważyć, że w polskim prawie jest zapis, 

że osoba wyrządzająca powinna opuścić lokal, a nie osoba pokrzywdzona.  

Radni podjęli dalszą dyskusję w temacie przydzielania lokali.  

W dalszej części dyskusji Dyrektor OPS Ewa Pawlinów podniosła temat zapisu, że w skład 

społecznej komisji mieszkaniowej wchodzi dwóch pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Wyraziła zdanie, że jeden pracownik i owszem, może wchodzić w skład komisji, 

jednak w związku z dużą ilością pracy z jaką mierzą się pracownicy OPS Dyrektor 

zawnioskowała, aby  skorygować ten zapis.  

Burmistrz oznajmił, że już przeanalizował ten problem i na sesji wprowadzona zostanie 

autopoprawka. 

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik, w tym zasad i kryteriów wynajmowania 

lokali, których najem jest związany ze stosunkiem pracy (druk nr 1510) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu osłonowego „Wspieraj Seniora 

w Prudniku” na rok 2024 r. (druk nr 1511) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor OPS Ewa Pawlinów.  

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu osłonowego „Wspieraj Seniora 

w Prudniku” na rok 2024 r. (druk nr 1511) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Taborem do Europy” 

w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk nr 1512) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski.  

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Taborem do Europy” 

w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk nr 1512) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Opolu informacji o kandydacie na ławnika (druk nr 1513) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Opolu informacji o kandydacie na ławnika (druk nr 1513) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego miasto Prudnik (druk nr 1514) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka Kaszoid.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego miasto Prudnik (druk nr 1514) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

10 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie komisji zostało zamknięte. 

 

  

Przewodniczący 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Andrzej Gajewski 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


